

<a href="#">Рúсский</a>	<a href="#">Lietuviškai</a>	<a href="#">English</a>
-------------------------	-----------------------------	-------------------------

## Рúсский

Этот сайт (gendoctor.com) использует куки (cookies). Используя этот сайт, вы соглашаетесь на использование cookies и политикой конфиденциальности. Вы можете узнать больше о cookies и политике конфиденциальности здесь:

### Cookies и политика конфиденциальности

Этот сайт использует cookies для улучшения вашего просмотра. Файл cookie - это информация, которая может включать информацию об использовании вами веб-сайта, IP-адресе вашего компьютера, типе браузера, демографических данных и, если вы заходите на наш сайт со стороннего веб-сайта, URL-ссылку на страницу.

Вы можете настроить свой браузер так, чтобы файлы cookie не сохранялись. Вы можете отозвать свое согласие в любое время, изменив настройки интернет-браузера и удалив сохраненные cookie.

Более подробную информацию вы найдете здесь: <http://www.allaboutcookies.org>, [https://en.wikipedia.org/wiki/HTTP\\_cookie](https://en.wikipedia.org/wiki/HTTP_cookie)

Ваши личные данные (имя, фамилия, адрес электронной почты, телефон) используются только для связи с вами в ответ на ваш запрос и / или предоставление дополнительной информации об услугах.

Если у вас есть какие-либо дополнительные вопросы, пожалуйста, напишите нам по адресу [info@gendoctor.com](mailto:info@gendoctor.com)

## Lietuviškai

Šioje svetainėje (gendoctor.com) naudojami slapukai ( cookies). Būdami šioje svetainėje jūs sutinkate su slapukų naudojimui ir privatumo politikos nuostatomis. Daugiau apie slapukus ir privatumo politiką galite skaityti čia:

### Slapukai ir privatumo politika

Siekiant pagerinti Jūsų naršymo kokybę, šioje svetainėje naudojami slapukai (angl. cookies). Slapukas – tai informacija, kurią gali sudaryti duomenys apie tai, kaip jūs naudojate interneto svetainę, kompiuterio IP adresą, naršyklės tipą, demografiniai duomenys ir, jei jūs atvykote į mūsų svetainę iš trečiosios šalies tinklalapio, puslapio URL nuoroda.

Jūs galite nustatyti savo naršyklę taip, kad ji neleistų išsaugoti slapukų. Savo duotą sutikimą bet kada galėsite atšaukti pakeisdami savo interneto naršyklės nustatymus ir ištrindami įrašytus slapukus. Daugiau informacijos apie rasite: <http://www.allaboutcookies.org>, [https://en.wikipedia.org/wiki/HTTP\\_cookie](https://en.wikipedia.org/wiki/HTTP_cookie)

Jūsų asmeniniai duomenys (Vardas, Pavardė, elektroninio pašto adresas, telefonas) naudojami tik tam, kad galėtume susisiekti su jumis atsakant į jūsų užklausą ir/arba papildomos informacijos suteikimui apie paslaugas.

Jegu turite daugiau klausimų, rašykite mums adresu: [info@gendoctor.com](mailto:info@gendoctor.com)

English

Please be informed that this site (gendoctor.com) uses cookies. By using this site, you accept cookies and privacy policy. You can learn more about cookies and privacy policies here:

Cookies and Privacy Policy

This site uses cookies to improve your browsing experience. A cookie is information that may include information about your use of the website, your computer's IP address, browser type, demographics and, if you come to our site from a third-party website, a URL link to the page.

You can set your browser to prevent cookies from being saved. You can revoke your consent at any time by changing your Internet browser settings and deleting your saved cookies.

For more information please visit <http://www.allaboutcookies.org>, [https://en.wikipedia.org/wiki/HTTP\\_cookie](https://en.wikipedia.org/wiki/HTTP_cookie)

Your personal data (Name, Last Name, Email, Phone) is used only to contact you in response to your inquiry and / or providing additional information about the services.

If you have any further questions, please email us at [info@gendoctor.com](mailto:info@gendoctor.com)